

Climate Bonds Launches Chinese Version of Key 2015 Report in Beijing

10 November 08:00 GMT London/16:00 Beijing UTC+8: Climate Bonds Initiative CEO Sean Kidney will today launch the [Chinese version](#) of the *Bonds and Climate Change: State of the Market in 2015* report at the 3rd Annual China SIF Conference being held in Beijing.

First released in Frankfurt in July 2015, *Bonds and Climate Change: State of the Market in 2015* profiles international data and significant global market developments. This new [Chinese language version](#) also carries an update on the most recent policy developments in China around green bonds and green finance.

CEO Sean Kidney said:

“The symbolism of this launch of our 2015 report, in Chinese, at this Beijing conference should not be underestimated. Policy makers and regulators in China are closely considering a range of new settings that will stimulate long term investment with positive environmental and climate outcomes.”

“Our 2015 report is the most comprehensive and up to date review of progress on climate-aligned and green bonds that is internationally available. Making that information more accessible in China is a natural step for us.”

“Climate Bonds Initiative has [long recognised](#) the role that green bonds can play in China. Producing a Chinese language version of our key 2015 report reflects our commitment to help develop a sustainable green bond market as part of China’s environmental and climate policy development and green finance reforms. “

--Ends--

Notes for Journalists:

About Climate Bonds Initiative: The Climate Bonds Initiative is an investor-focused not-for-profit, promoting large-scale investment in the low-carbon economy. www.climatebonds.net

About the State of the Market in 2015 Report: commissioned and supported by the [HSBC](#) Climate Change Centre of Excellence. The 2015 [English language](#) version is the fourth annual state of the market report produced by Climate Bonds Initiative. A 2:16 sec [video summary](#) is available [here](#).

About the China Social Investment Forum (SIF): The Social Investment Forum conference is the leading annual responsible investment conference in China. [The 3rd annual conference](#) is being hosted by the Securities Times, SynTao Green Finance and several other organisations.

Additional Information: Detailed background on [China and green bonds](#) can be found [here](#). Presentation to October Climate Bonds/LSEG China Green Bond Conf by Professor Wan Jao [here](#). Recent external media reports [Bloomberg](#), [Shanghai Daily](#), [South China Morning Post](#), [Finance Asia](#).

For more information, please contact:

[Andrew Whiley](#), Communications Manager, Climate Bonds Initiative (+44 (0) 7506 270 943)

气候债券倡议组织在北京发布 2015 市场报告中文版

11 月 10 日伦敦时间上午 8 点/北京时间下午 4 点：气候债券倡议组织首席执行官 Sean Kidney 今天会在位于北京举行的第三届中国责任投资论坛年会上发布 [《债券与气候变化：市场现状报告 2015》中文版](#)。

《债券与气候变化：市场现状报告 2015》首先于法兰克福发布英文版，旨在收集和分析气候相关债券国际市场数据和全球市场重要发展。新的中文版报告包括了对近期中国绿色债券和绿色金融政策的最新报导。

据首席执行官 Sean Kidney:

“此次 2015 年市场报告中文版在北京会议的发布具有重要的象征意义。中国的决策者和监管者正在仔细考虑一系列新的举措来刺激具有积极环境效应和气候效应的长期投资。”

2015 年市场报告对国际上气候债券和绿色债券的进展和成果进行了最新最全面的回顾。对我们来说，让中国更容易获取这些信息是自然而然的。

气候债券倡议组织长期以来就在中国绿色债券发展中发挥着作用。撰写 2015 年中文版市场报告反映了我们帮助中国发展可持续绿色债券市场的决心，表达了我们对中国环境和气候政策发展以及绿色金融改革的支持。

--结束--

注释:

关于气候债券倡议组织：气候债券倡议组织是一个关注投资者的非营利组织，致力于促进低碳经济的大型投资。
cn.climatebonds.net

关于市场现状报告 2015：由[汇丰银行](#)气候变化中心支持和委托撰写。[英文版 2015 年报告](#)是气候债券倡议组织的第四期市场现状报告。请点击获取 2 分 16 秒的[视频简介](#)。

关于中国责任投资论坛年会：中国责任投资论坛会议是中国领先的责任投资年度会议。本次[第三届年会](#)由证券时报和商道融绿等机构联合举办。

相关信息：其他关于中国和绿色债券的信息请点击[这里](#)。王瑶教授在 10 月份气候债券倡议组织和伦敦证券交易所联合举办的中国绿色债券会议上的演讲请点击[这里](#)。近期媒体报导：[彭博](#)、[上海日报](#)、[南华早报](#)以及 [Finance Asia](#)。

更多信息，请联系：

气候债券倡议组织公关部经理 [Andrew Whiley](#)，电话 +44 (0) 7506 270 943。